
Protokół Nr XXXIX/2021 

XXXIX Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu 

z dnia 25 listopada 2021 roku 

 

 

• Stan Rady Miejskiej - 14 radnych. 

• Obecni według załączonej listy obecności – 13 radnych. 

 

 

Ad. 1 Otwarcia XXXIX zwyczajnej Sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Koniecpolu Aneta Chrzuszcz. Przewodnicząca Rady Miejskiej Aneta Chrzuszcz 

przywitała wszystkich na zwyczajnej sesji:  Burmistrza Ryszarda Suligę, Dyrektora Biura 

Gwidona Jelonka, Sekretarza Gminy Sebastiana Musiała, Skarbnik Monikę Starczewską, 

Kierownika MGOPS Edytę Wierzbińską, Mecenasa Michała Ladę, radnych, pracowników 

urzędu, sołtysów i wszystkich obecnych. Celem sprawdzenia listy obecności radni zalogowali 

się do terminalu (zał. do protokołu). 

Po sprawdzeniu listy obecności stwierdzono, że w sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi 

kworum. Radna Sylwia Barłożek nieobecna. Nieobecność usprawiedliwiona.  

Przewodnicząca stwierdziła, iż sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał. 

Przewodnicząca poinformowała, że sesja jest nagrywana i transmitowana. Przewodnicząca 

Aneta Chrzuszcz zadała pytanie, czy do porządku obrad są jakieś uwagi? Dyrektor Biura 

Gwidon Jelonek przedstawił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 

ws. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej w trybie 

przetargowym nr ewid. 1853/5 obręb Koniecpol. Jest to działka na tzw. „księżym polu”. 

Podzielona ona jest na trzy części. Na pierwszej działce planowana jest budowa przedszkola, 

na drugiej ma być budowany blok. Trzecia działka zaplanowana jest na sprzedaż inwestorom 

pod budowę marketu.  

Przystąpiono do głosowania na wprowadzeniem do porządku obrad uchwały Rady Miejskiej 

w Koniecpolu ws. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej w 

trybie przetargowym. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. ( zał. do protokołu) 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz odczytała porządek obrad dzisiejszej sesji. 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
3. Informacje w sprawie uwag zgłoszonych do protokołu z obrad poprzedniej sesji: XXXVIII. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym. 
5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) Uchwała Rady Miejskiej w Koniecpolu w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/260/2020 z 

dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Koniecpol na lata 2021-2031. 

2) Uchwała Rady Miejskiej w Koniecpolu w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/261/2020  

z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2021 rok. 
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3) Uchwała Rady Miejskiej w Koniecpolu w sprawie „Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta i Gminy Koniecpol na lata 2021 – 

2026”. 

4) Uchwała Rady Miejskiej w Koniecpolu w sprawie określenia wzoru wniosku o 

przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego. 

5) Uchwała Rady Miejskiej w Koniecpolu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowych niezabudowanych w trybie bezprzetargowym nr ewid. 

1472/3, 1473/2, 1474/2 obręb Koniecpol. 

6) Uchwała Rady Miejskiej w Koniecpolu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej w trybie przetargowym nr ewid. 36 obręb 

Wąsosz. 

7) Uchwała Rady Miejskiej w Koniecpolu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej w trybie przetargowym nr ewid. 695 i 693 

obręb Wąsosz. 

8)Uchwała Rady Miejskiej w Koniecpolu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej w trybie przetargowym nr ewid. 768/1 obręb 

Łysiny. 

9) Uchwała Rady Miejskiej w Koniecpolu w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne 

nabycie nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy Koniecpol nr ewid. 571 obręb Zaróg. 

10) Uchwała Rady Miejskiej w Koniecpolu w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony 

Środowiska dla Miasta i Gminy Koniecpol na lata 2021 – 2027 z perspektywą do roku 

2030". 

11) Uchwała Rady Miejskiej w Koniecpolu w sprawie zmiany uchwały nr 

XXXIII/287/2021 z dnia 4 marca 2021 r. w sprawie przyjęcia zaktualizowanego 

Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Koniecpol na lata 

2021-2032. 

12) Uchwała Rady Miejskiej w Koniecpolu w sprawie przyjęcia Rocznego Programu 

Współpracy Miasta i Gminy Koniecpol z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na rok 2022. 

13) Uchwała Rady Miejskiej w Koniecpolu w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych nie pochodzących z 

pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

14) Uchwała Rady Miejskiej w Koniecpolu w sprawie pozostawienia bez rozpoznania 

anonimowej skargi na działalność Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Koniecpolu. 

15) Uchwała Rady Miejskiej w Koniecpolu w sprawie zmiany uchwały Nr II/13/2018 

Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 6 grudnia 2018 roku w sprawie ustalenia wysokości 

diet dla radnych Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

16) Uchwała Rady Miejskiej w Koniecpolu w sprawie ustalenia wysokości 

wynagrodzenia miesięcznego dla Burmistrza Miasta i Gminy Koniecpol. 

17) Uchwała Rady Miejskiej w Koniecpolu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej w trybie przetargowym nr ewid. 1853/5 

obręb Koniecpol. 

 

6. Podjęcie stanowiska przez Radę Miejską w Koniecpolu w sprawie zamiaru utworzenia 

miejsc okazjonalnie wykorzystywanych do kąpieli nad zalewem w Koniecpolu przy ul. Armii 

Krajowej. 

7. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje. 
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8. Interpelacje radnych. 

9.Wystąpienia zaproszonych gości. 

10. Zapytania i wolne wnioski. 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie obrad XXXIX zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

Przystąpiono do głosowania nad porządkiem obrad: 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 
 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. ( zał. do protokołu) 

 

Ad. 3 Informacje w sprawie uwag zgłoszonych do protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Radni zapoznali się z protokołem z XXXVIII sesji i nie zgłosili uwag. 

 

 

Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Ryszard Suliga wrócił do chwili, kiedy dotknęła nas wiadomość o śmierci radnego 

Leszka Pokorskiego. Był to człowiek oddany społeczeństwu, działał prężnie w komisji i 

radzie. Człowiek dobrego serca. Będzie nam go brakowało w społeczeństwie, w rodzinie i w 

gminie, bo Pan Leszek Pokorski zawsze walczył o dobro swoich wyborców.  

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz poprosiła wszystkich o powstanie. Minutą ciszy uczczono 

pamięć radnego Leszka Pokorskiego.  

Burmistrz Ryszard Suliga przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej od 

23.09.2021 do 25.11.2021 (zał. do protokołu) Burmistrz Ryszard Suliga m. in. przedstawił 

pozytywną opinię RIO za wykonanie budżetu gminy w I półroczu 2021 roku. Pan Burmistrz 

oświadczył, że nie podejmujemy uchwały ws. podwyżki stawek podatkowych i pozostają one 

w 2022 r. bez zmian. Gospodarowanie odpadami pozostaje także bez zmian. Radny Dariusz 

Saternus przedstawił relację z wydarzeń sportowych na terenie naszej gminy. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz podziękowała za przedstawienie sprawozdania za okres 

międzysesyjny. 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwał w sprawie: 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz poprosiła Skarbnik Monikę Starczewską o przedstawienie 

najważniejszych zmian w budżecie. 

Skarbnik Monika Starczewska przedstawiła zmiany w budżecie:  

Wyzerowano wartości w przedsięwzięciu pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1092 S na 

odc. Kuźnica Grodziska - Rudniki Kolonia, gmina Koniecpol”. Wprowadzono dwa nowe 

przedsięwzięcia. Pierwsze to zadanie pn. „Budowa oświetlenia ulicznego w m. Koniecpol 

przy ul. Słowackiego" o łącznych nakładach finansowych 106 tys. zł i limicie roku 2022 w 

kwocie 106 tys. zł oraz zadania pn. „Budowa oświetlenia ulicznego w m. Koniecpol przy ul. 

Żeromskiego" o łącznych nakładach finansowych 48 tys. 500,00 zł oraz limicie roku 2022 48 

tys. 500,00 zł. Środki na te zadania są zabezpieczone, jednak ze względu na to że nie jesteśmy 

w stanie wykonać tych zadań do końca bieżącego roku i zapłacić. Zadanie te należy umieścić 

w wieloletniej prognozie finansowej. W budżecie w roku 2021 zwiększono plan dochodów 

ogółem o kwotę 4.251.973,14 zł, w tym bieżące 1.781.646,20 zł, majątkowe 2.470.326,94 zł. 

Zmniejszono plan wydatków ogółem o kwotę 9.930.356,93 zł, w tym zwiększono wydatki 

bieżące o kwotę 198.893,50 zł, zmniejszono wydatki majątkowe o kwotę 5.129.250,43 zł . Po 

dokonanych zmianach wynik z roku 2021 zmienił się z deficytu o kwocie 5.667.700,19 zł na 
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nadwyżkę 3.514.629,88 zł. Dla zrównoważenia budżetu zmniejszono plan budżetu z tytułu 

wolnych środków o kwotę 3.514.932,83 zł oraz zwiększono plan rozchodów budżetu z tytułu 

przelewu na rachunki lokat o kwotę 5.667.397,24 zł. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz podziękowała Pani Skarbnik za przedstawione zmiany w 

budżecie. 

Przystąpiono do głosowania: 

- Uchwała Nr XXXIX/338/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 listopada 2021 r. 

w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/260/2020 z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koniecpol na lata 2021-2031. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XXXIX/339/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 listopada 2021 r. 

r. w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/261/2020 z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy na 2021 rok. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XXXIX/340/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 listopada 2021 r. 

w sprawie „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta i 

Gminy Koniecpol na lata 2021 – 2026”. 

 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XXXIX/341/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 listopada 2021 r. 

w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XXXIX/342/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 listopada 2021 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych niezabudowanych w 

trybie bezprzetargowym nr ewid. 1472/3, 1473/2, 1474/2 obręb Koniecpol. 
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Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 12 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 1. 

 

- Uchwała Nr XXXIX/343/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 listopada 2021 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej w 

trybie przetargowym nr ewid. 36 obręb Wąsosz. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XXXIX/344/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 listopada 2021 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej w 

trybie przetargowym nr ewid. 695 i 693 obręb Wąsosz. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XXXIX/345/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 listopada 2021 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej w 

trybie przetargowym nr ewid. 768/1 obręb Łysiny. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XXXIX/346/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 listopada 2021 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowej na rzecz 

Gminy Koniecpol nr ewid. 571 obręb Zaróg. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

 

- Uchwała Nr XXXIX/347/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 listopada2021 r. 

w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Miasta i Gminy Koniecpol na 

lata 2021 – 2027 z perspektywą do roku 2030". 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 
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Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XXXIX/348/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 listopada2021 r. 

w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/287/2021 z dnia 4 marca 2021 r. w sprawie 

przyjęcia zaktualizowanego Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z 

terenu Gminy Koniecpol na lata 2021-2032. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

 

- Uchwała Nr XXXIX/349/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 listopada2021 r. 

w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Miasta i Gminy Koniecpol z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

 

- Uchwała Nr XXXIX/350/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 listopada2021 r. 

w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 

dochodów własnych nie pochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz powiedziała, że jeżeli przepisy na to pozwalają a 

ustawodawca widzi problem wzrostu kosztów zagospodarowania odpadów, to powinno 

zostać zaproponowane jakieś rozwiązanie systemowe. Na tę chwilę, żeby nie przerzucać 

kosztów na mieszkańców, część z nich będzie ponosił samorząd, który musi sobie z tym 

poradzić. Nowe przepisy tworzą błędne koło. Mieszkańcy będą zadowoleni, że nie wzrosną 

opłaty za gospodarowanie śmieciami, tak jak Pan Burmistrz powiedział w sowim 

sprawozdaniu, ale nie wiadomo ile gmina będzie musiała dopłacić. Może to doprowadzić do 

braku mobilizacji mieszkańców do prawidłowego segregowania śmieci. Ustawa może 

doprowadzić do tego, że ten system zupełnie nie będzie działał.  

 

Burmistrz Ryszard Suliga dodał, że koszty idą w górę wraz z rosnącą inflacją. Uchwała jest 

potrzebna do wyrażenia opinii przez radę. Mamy opłaty swoje na terenie gminy np. kosze. 

Jesteśmy zobowiązani ustawą kontroli palenisk ale i sortowaniem śmieci. Wiecznie nie 

możemy dopłacać nie wiadomo jakich kwot.  

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 12 radnych 

Jestem przeciw – 0 
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Wstrzymuję się – 1. 

 

 

- Uchwała Nr XXXIX/351/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 listopada2021 r. 

w sprawie pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na działalność Kierownika 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Koniecpolu. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XXXIX/352/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 listopada2021 r. w 

sprawie zmiany uchwały Nr II/13/2018 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 6 grudnia 

2018 roku w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XXXIX/353/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 listopada2021 r. w 

sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia miesięcznego dla Burmistrza Miasta i Gminy 

Koniecpol. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XXXIX/354/2021 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 25 listopada2021 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej w 

trybie przetargowym nr ewid. 1853/5 obręb Koniecpol. 

 

Radny Dariusz Świerczyna zadał pytanie ws. działki, którą chcemy zagospodarować jak 

najlepiej prawie w centrum samego osiedla. Dwie działki wstępnie są już zagospodarowane. 

Trzecią działkę sprzedajemy w trybie przetargowym. Jeżeli ktokolwiek dokona zakupu tej 

działki, która przeznaczona jest na budowę marketu da nam gwarancję, że ją zagospodaruje 

zgodnie z planem? Czy może być zawiązana umowa, że kupujący wybuduje tutaj market.  

Mecenas Michał Lada – przepisy kodeksu cywilnego w art. 155 wskazują, że zawarcie 

umowy sprzedaży nieruchomości nie może nastąpić pod warunkiem ani z zastrzeżeniem 

terminu. Zanim dojdzie do zawarcia umowy w formie aktu notarialnego to w trybie procedury 

przetargowej możemy zobowiązać, że potencjalny oferent nabędzie tą nieruchomość na ściśle 

określony cel pod zastrzeżeniem obowiązku zapłaty kary umownej. W samym akcie 

notarialnym nie można narzucić obowiązku zrealizowania jakiegoś przedsięwzięcia. 

Natomiast. Gdyby do zrealizowania takie przedsięwzięcia nie doszło, to wówczas istnieje 

wcześniejsze zobowiązanie polegające na obowiązku zapłacenia kary umownej. 

Radny Wojciech Skrobich zadał pytanie, czy mamy drogę dojazdową do tej działki? 
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Odpowiedziano, że tak. 

Po dyskusji nad projektem uchwały przystąpiono do głosowania. 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

Ad. 6 Podjęcie stanowiska przez Radę Miejską w Koniecpolu w sprawie zamiaru 

utworzenia miejsc okazjonalnie wykorzystywanych do kąpieli nad zalewem w 

Koniecpolu przy ul. Armii Krajowej. 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz odczytała treść stanowiska z dnia 25 listopada 2021 r. 

Na podstawie art. 18 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym                        

(t.j. Dz.U. z 2021 r. poz. 1372 ze zm.) Rada Miejska w Koniecpolu wyraża następujące 

stanowisko w sprawie utworzenia miejsc okazjonalnie wykorzystywanych do kąpieli                     

nad zalewem w Koniecpolu przy ul. Armii Krajowej: 

Z uwagi na liczne apele mieszkańców naszej gminy o braku miejsc wypoczynku                               

i aktywnego spędzania czasu zarówno dla dzieci i młodzieży jak i osób dorosłych, przede 

wszystkim w okresie wakacyjnym, Burmistrz Miasta i Gminy poczynił znaczne inwestycje                    

w infrastrukturę związaną z rekreacją i wypoczynkiem przy zalewie w Koniecpolu                             

przy ul. Armii Krajowej i obecnie rozważa utworzenie tam miejsc wykorzystywanych                        

do kąpieli. Wiele osób  w czasie wakacji korzysta z tego terenu, wobec czego uzasadnione jest 

utworzenie takich miejsc, mając na uwadze bezpieczeństwo naszych mieszkańców                         

i rozwój bazy turystycznej w naszej gminie. Wobec powyższego Rada Miejska                                

w Koniecpolu wyraża aprobatę dla inicjatywy utworzenia  miejsc okazjonalnie 

wykorzystywanych do kąpieli nad zalewem w Koniecpolu przy ul. Armii Krajowej.          

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

Ad.7 Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz – radny Rafał Chojnacki otrzymał odpowiedź na 

interpelację w sprawie zabezpieczenia ogrodzeniem placu zabaw znajdującego się  w parku 

miejskim w jego części przylegającej do ul. Rynek w celu uniemożliwienia wybiegnięcia 

przebywających tam dzieci na ulicę oraz zamontowania na ul. Rynek progów zwalniających 

w okolicy placu zabaw oraz sklepu Delikatesy Centrum.  

  

Odpowiedź: „W odpowiedzi na Pana interpelację z dnia 30. 09.2021 r. uprzejmie informuję, 

że zostanie ona przesłana do Komisji Finansów, Budżetu, Inicjatyw Gospodarczych i Ładu 
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Przestrzennego Rady Miejskiej w Koniecpolu celem analizy, co do dalszej realizacji 

poruszanych tematów.” 

 

Ad. 8 Interpelacje radnych. 

Radni nie złożyli pisemnej interpelacji. 

 

Ad. 9 Wystąpienia zaproszonych gości. 

Nie było wystąpień zaproszonych gości. 

 

Ad 10. Zapytania i wolne wnioski. 

Radny Wojciech Skrobich zadał pytanie o firmę, która wykonuje łącze światłowodowe na 

terenie naszej gminy, czy ona jest nadzorowana przez kogoś. Radny powiedział o 

zagęszczeniach gruntu, ponieważ wykopy robione są także w chodnikach  i żeby po roku 

chodniki się nie pozapadały.  

Dyrektor Biura Gwidon Jelonek powiedział, że jeżeli firma dostaje zgodę na wejście na teren 

gminny to ma decyzję do odtworzenia terenu do stanu istniejącego i jest to objęte gwarancją. 

Jest to oczywiście badane i sprawdzane.  

Radny Zbigniew Domoradzki zwrócił się z prośbą, aby pracownicy urzędu zwrócili się do 

konserwatora zabytków województwa śląskiego, aby ten skierował się  do właściciela pałacu 

przy ul. Zamkowej o udrożnienie drogi po przejściu wichury w lipcu. Droga ta zawalona jest 

drzewami, słupem oświetleniowym i jest nieprzejezdna. Był na sesji konserwator i zapewniał, 

że interesuje się zabytkami i nam pomoże. Droga ta stanowi niebezpieczeństwo.  

Burmistrz Ryszard Suliga dodał, że było zabezpieczenie sądowe nad pałacem, odbyła się 

rozprawa ws. tej zamiany. Złożyliśmy petycję i odwołanie ale sąd na rozprawie, która odbyła 

się w ubiegłym tygodniu nie wyraził zgody na zdjęcie i zamianę zabezpieczenia z tego pałacu 

na inny majątek  obecnego właściciela. Dlatego sprawa jest w toku. Burmistrz wspomniał o 

dzisiejszej rozmowie z konserwatorem zabytków o rozpoczęciu działań związanych z 

zabytkiem. Była też rozmowa z obecnym właścicielem, który nas zapewnił o uporządkowaniu 

terenu przy pałacu.  

Dyrektor Biura Gwidon Jelonek powiedział, że zaraz po tej wichurze zostało wysłane pismo 

do właściciela tego terenu o wywalonych drzewach i słupach z jednoczesnym 

powiadomieniem konserwatora zabytków.  

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz – mieszkańcy ul. Zamkowej mają już podłączoną sieć 

wodociągową ale na tej ulicy jest ciemno. Dwie lampy oświetleniowe na krańcach ulicy są 

niewystarczające. Kiedy może zostać wykonane doświetlenie tej ulicy? 

Dyrektor Biura Gwidon Jelonek odpowiedział, że widzimy te ciemne plamy. Mamy nadzieję, 

że projekt oświetlenia ul. Zamkowej, od ul. Żeromskiego do ul. Kolejowej także uda nam się 

przyszłym roku zrealizować.  

Radny Zbigniew Lamch zapytał o doświetlenie na Kozakowie w ramach funduszu sołeckiego. 

Dyrektor Biura Gwidon Jelonek – to zadanie musi być wykonane w tym roku. 

Sołtys Luborczy Krzysztof Rutkowski zwrócił uwagę na drogę w kierunku Borowców po 

nawałnicy i jeżdżące ciężarówki z ładunkiem niszczą nawierzchnię. Droga już jest 

zniszczona, a być może za rok trzeba będzie położyć nową nakładkę. W Świętej Annie 

otworzono nową drogę, ale nie ma przejścia dla pieszych. W Olbrachcicach brakuje chodnika, 

w Ulesiu jest po jednej stronie. W Luborczy w ogóle nie ma chodnika. Od Ulesia do Starego 

Koniecpola jest tor wyścigowy, co stanowi zagrożenie bezpieczeństwa dla pieszych i 

rowerzystów. W Luborczy świeci co trzeci słup, a jak świeci lampa to jest źle ustawiona. 

Sołtys już dwa raz się upomina, aby wymienić spaloną żarówkę w lampie oświetleniowej. 
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Burmistrz Ryszard Suliga odpowiedział, że odcinek w Świętej Annie i Ulesiu jest drogą 

wojewódzką i leży na terenie gminy Dąbrowa Zielona. Jeżeli chodzi o drogę 786 i chodniki to 

Pan Sołtys wie, jak to było. Droga 786 jest przygotowana do przetargu. Na dzień dzisiejszy 

nie będziemy wymieniać żarówek ani oświetlenia, ponieważ dopiero zostało ono spłacone. 

Wiemy jak szybko rosną ceny za energię elektryczną. Pani Skarbnik przygotowując budżet na 

przyszły rok założyła większą kwotę na energię. Nie zdjęliśmy ani jednej lampy a każde 

uszkodzenie jest zgłaszane do naprawy, ponieważ mamy podpisaną umowę z Turonem o 

utrzymaniu lin elektrycznych i oświetlenia.  

Dyrektor Biura Gwidon Jelonek ws. drogi na Borowce jest to odcinek powiatowy, który 

został uprzątnięty. D poniedziałku wejdzie nowa firma i będzie nowa nakładka bitumiczna na 

odcinku 1 km 900 m (Ludwinów-Borowce). Inwestycja finansowane w całości przez 

Starostwo Powiatowe w Częstochowie.  

 

Ad. 11 Sprawy różne. 

Radny Andrzej Kozak podziękował za wykonanie odcinka drogi z Załęża w kierunku 

Okołowic. Radny powiedział o pożarze domu jednorodzinnego na Załężu i z tego powodu 

ogłoszona jest zbiórka pieniędzy. Radny zapytał, czy jest przewidziana pomoc dla mieszkanki 

ze strony gminy. 

Burmistrz Ryszard Suliga – podziękowania nie tylko dla mnie, ale należą się one 

pracownikom oraz radnym. Po pożarze pomagaliśmy w uporządkowaniu budynku i z 

wywozem spalonych rzeczy. Uzgodniliśmy z rodziną o złożeniu pisma do MGOPS w 

Koniecpolu w sprawie pomocy finansowej.  

Sołtys Luborczy Krzysztof Rutkowski podziękował Panu Burmistrzowi za zrobiony plac 

zabaw dla dzieci. Radnemu Zbigniewowi Lamchowi i straży za uporządkowanie tego terenu i 

doprowadzenie go do użyteczności.  

 

Ad.12 Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Aneta Chrzuszcz dokonała zamknięcia 

XXXIX zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

Na tym zakończono obrady XXXIX Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Iwona Zatońska 

Sesja trwała od godziny 15:30 do 17:25.        


